
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 19. 

LISTOPADU 2024 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Jana Illnerová, Pavel Holzäpfel, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Tomáš Rýdl 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 

Antonín Kopáček, Martin Pilát, Vojtěch Špulák 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ: 

Jiří Regner – místostarosta, Iveta Vaňková, Alice Baricová, Josef Nývlt 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ  PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

5. Dlouhodobé záležitosti 

přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru: v úterý ??. ??. 2025 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

 

1.1 OPRAVA ULICE NA STRŽI 



 

 

 

Projekt na opěrnou zeď je dokončený.  

Nyní projektanti pracují na projektu samotné cesty včetně zasíťování – elektřina, voda 

1.2 PŘÍSTUPOVÁ BRANKA ZA ŠKOLOU 

Potřebná smlouva k vybudování branky ještě nebyla podepsána. Majitelka pozemku se chce s p. 

místostarostou sejít osobně. Zatím ho však nekontaktovala. 

1.3 PROŘEZÁNÍ STROMŮ 

K prořezání stromů u pana Piláta, paní Bornové, aleje za paní Illnerovou a prořerání keřů od Hobla ke 

škole dojde v průběhu vegetačního klidu. 

1.4 CHODNÍK OD HOBLA KE ŠKOLE 

V této věci zatím nebylo s majiteli sousedícího pozemku jednáno. 

1.5 VENKOVNÍ DĚTSKÉ PRVKY NA ŠKOLNÍ ZAHRADĚ 

Pan místostarosta navštívil prostor za školou s projektantem a našel malý prostor, který by bylo 

možné osadit herními prvky. Tento prostor není v ochranném pásmu el. vedení. 

Kromě tohoto prostoru by přicházela v úvahu také svažitá terasa vedle školy (V minulém zápise OV 

navrhovaná.) Přítomná paní občanka vznesla podnětný návrh osadit prostor lanovými prvky. Jako 

inspirace by mohlo sloužit dětské hřiště mateřské školy Březinova v Náchodě. 

Pan místostarosta informoval, že v prostoru svahu jsou nově za pomoci rodičů dětí založeny 

záhonky, takže zatím neproveditelné. Paní Illnerová navrhuje vyvolat schůzku s paní Petrů, 

družinářkou. 

1.6 PŘIDÁNÍ SVĚTEL POULIČNÍHO OSVĚTLENÍ 

Přidání světel bylo provedeno. Děkujeme odboru místního hospodářství. 

 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁRNY  

Realizace budování chodníků a míst pro přecházení je v běhu. Dochází 

k dokončení posledního stavebně nejnáročnějšího úseku s opěrkou. 

Celá akce musí být z dotačních důvodů dokončena do 6. června 2025 

Pan Kollert upozornil, že by mohlo dojít ještě k důkladnějšímu 

dosypání zeminou vedle chodníku, z důvodu snadnější údržby 

travnaté plochy. 

 



 

 

 

2.2 CESTA PŘES KONČINY 

Výběrového řízení proběhlo. Zhotovitel Eurovia. Termín dokončení červen 2025. 

Realizace stavby cesty bude v původní šíři této pozemní komunikace bez dotace. 

Pan Kollert upozornil na současné špatné napojení na komunikaci na Hronov. 

 

2.8 PŘEMÍSTĚNÍ MĚŘIČE RYCHLOSTI 

Z důvodu nemožného přívodu el. napájení přemístěn před dům Baricových nebude. 

 

2.9 ČASTĚJŠÍ MĚŘENÍ RYCHLOSTI  

Bylo požádáno o častější měření rychlosti Policií ČR v úseku Horního Kostelce s tímto výstupem: 

Hlídky dopravního inspektorátu byly v rámci možností instruovány na kontrolu dodržování Besip v 

Horním Kostelci v těchto dnech: 

30. 8. 2024 v čase 06:50 – 07:45 a 09:30 – 10:30 
10. 9. 2024 v čase 14:00 – 15:30 a 18:00 – 19:00 
11. 9. 2024 v čase 19:00 – 20:00 
12. 9. 2024 v čase 19:00 – 20:00 
15. 9. 2024 v čase 09:00 – 10:00 
16. 9. 2024 v čase 19:00 – 20:00 
17. 9. 2024 v čase 09:00 – 10:00 
20. 9. 2024 v čase 09:45 – 10:30 
24. 9. 2024 v čase 14:00 – 15:00 
26. 9. 2024 v čase 09:00 – 10:00  
27. 9. 2024 v čase 09:00 – 10:00   
07.10.2024 v čase 08:30 – 09:15 a  14:00 – 15:00 
08.10.2024 v čase 09:00 – 09:45  

 Za uvedenou dobu zde bylo zjištěno pouze sedm přestupků v souvislosti s překročením nejvyšší 

povolené rychlosti. Ve všech případech se jednalo o řidiče osobních vozidel. V rámci měření nebyl 

tedy zjištěn ani jeden řidič nákladního vozidla (kamiónu). Měření rychlosti policisté prováděli buď ve 

směru na Hronov nebo v opačném směru. Naměřená rychlost se pohybovala v rozmezí 63 - 68 

km/hod., bez odečtu odchylky měření 3 km/hodinu. Po odečtu tolerance naměřené rychlosti činily 60 – 

65 km/hodinu. Hlídky dopravního inspektorátu v uvedeném místě mohly samozřejmě provádět 

kontrolu i mimo stanovený čas nebo mohly být i pracovníkem Integrovaného operačního střediska 

vyžádány k plnění jiných důležitějších úkolů. Informace, že řidiči kamionů zde výrazně překračují 

povolenou rychlost v obci Horní Kostelec se tedy nepotvrdila. 

  

S pozdravem 
  
npor. Ing. Pavel Hlaváč 
vedoucí DI Náchod 
 
 
Osadní výbor H.K. za provedená měření děkuje. 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 



 

 

 

 

3.1 ZÁBRADLÍ U VÝCHODU ZE ŠKOLY 

Děti ze školy vybíhají přímo do prostoru jízdy osobních vozů. 

Osadní výbor navrhuje prověřit možnost vybudovat bezpečnostní zábradlí. Zábradlí může být 

demontovatelné, sklopné, zasouvatelné atd. 

PŘIJATO, PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2 PROJEKTY K NAHLÉDNUTÍ 

Osadní výbor navrhuje, aby byly poskytnuty projekty na opravy/výstavby v rozpracované fázi a 

to k případné možnosti připomínkování.  

V tuto chvíli se jedná o projekty: 

1. Chodník kolem Novotných 

2. Kanalizace od křižovatky k lesu 

3. Oprava ulice Na strži 

PŘIJATO, PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

4. DISKUZE 

Vojtěch Špulák  

4.1 OPOMENUTÝ CHODNÍK OD KŘIŽOVATKY NA KONČINY 

Při rekonstrukci křižovatky u Sekyrkárny bylo zapomenuto na přibývající množství chodců, kteří chodí 

nejčastěji od autobusu směrem na Končiny. 

V této věci by bylo dobré, pokud by nově zbudovaný chodník pokračoval od křižovatky dále na Končin 

– po pravé straně vozovky. 

 

Zástupci města i OV si tuto chybu uvědomili a budou situaci řešit. 

 



 

 

 

 

 

 

 

Celý osadní výbor                        NOVÉ CÍLE 

Členové osadního výboru zvažují nad vytyčením si nových cílů co se oprav a investic v Horním 

Kostelci týká.  

Dosavadní cíle, které osadní výbor prioritizoval:  

 Oprava Podlesné 2 – dokončeno  

 Oprava cesty kolem Školy – dokončeno  

 Křižovatka u Sekyrkárny – chodníky a místa pro přecházení – probíhá realizace 

 Oprava cesty přes Končiny – realizace v tomto roce 2024 

 Nový chodník od školy a místo pro přecházení – pracuje se na projektu 

 Oprava ulice Na Strži – částečná oprava v tomto roce, kompletní proběhne – kdy? 

 Hřiště v Horním Kostelci – dlouhodobější záležitost, avšak stále v běhu 

Nové prioritní cíle 

 Oprava cesty k Šimkovým – je třeba vyřešit odvodnění  

ÚKOL PRO ČLENY OSADNÍHO VÝBORU 

Zamyslet se nad dalšími cíly a nad jejich důležitostí 

 

5. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY 



 

 

 

Pan místostarosta má k dispozici videa a fotografie monitorující tento jev. 

2.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

Výhledově ano. - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  CESTA PŘES KONČINY 

Viz. bod 2.4 

4.  UMÍSTĚNÍ ODPADKOVÝCH KOŠŮ 

Umístění odpadkových košů bylo dne 6. 6. 2024 znovu přislíbeno a pan místostarosta celou věc 

zaurguje. Navržená místa jsou v zápise z OV ze dne 14. 9. 2023 

Umístění odpadkových košů bude znovu zaurgováno u vedoucího odboru místního hospodářství. 

 5. NOVÝ CHODNÍK OD ŠKOLY 

Projekt na stavbu chodníku s bezpečným místem pro přecházení je realizován. 

6.  UMÍSTĚNÍ MĚŘIČŮ RYCHLOSTI 

7. KANALIZACE OD KŘIŽOVATKY U SEKYRKÁRNY AŽ K LESU 

Projekt k nahlédnutí? – viz. bod 3.2 

8. ASISTENTI PRO PŘECHÁZENÍ NA PŘECHODU U ŠKOLY  

Přes opakované výzvy se stále nikdo nepřihlásil. 

9. VIZUÁLNÍ ZVÝRAZNĚNÍ PŘECHODU PRO  CHODCE U ŠKOLY  

Návrh paní J.H. ze dne 10. 9. 2024 – zatím není pokrok 

10. VYLEPŠENÍ TECHNOLOGIE DÍLČÍCH OPRAV POZEMNÍCH KOMUNIKACÍ 

Návrh pana V.Š. ze dne 10. 9. 2024 – zatím není posun 

11. ZVÝŠENÍ PLOTU U HŘÍŠTĚ ZA SEKYRKÁRNOU 

- bude postaven v roce 2025 

12. BRANKY NA HŘIŠTI ZA SEKYRKÁRNOU 

Fotbalové branky budou na zimu převezeny do dílny odboru místního hospodářství a budou opraveny 

a vypleteny.- zima 2024 / 2025 

13. ZPŘÍSTUPNĚNÍ VEŘEJNOST I SPORTOVIŠTĚ ZA ŠKOLOU 

Sportoviště se nezavírá 

 

Zapsali: Jiří Regner + Vojtěch Špulák 

Dne: 3. prosince  2024 


